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	Yasser Al Jaidah has over a decade of vast experience in the energy industry, an expert in the fields of Maintenance, Operation Engineering, Project Management, Marketing and Venture Projects.
	يتمتع السيد ياسر الجيده بأكثر من عشر سنوات من الخبرة الواسعة في قطاع الطاقة، وهو خبير في مجالات الصيانة، وهندسة العمليات، وإدارة المشاريع، والتسويق، والمشاريع الاستثمارية.

	Yasser is the Chief Executive Officer of Qatar Cool, leading the development of the company’s strategy, overseeing the responsibilities from legal compliance, policy and planning, governance, operations, financing, Mission & Vision and community relations. 
	يشغل السيد ياسر الجيده منصب الرئيس التنفيذي لقطر كوول حيث يقود استراتيجية تطوير الشركة، ويشرف على العديد من المسؤوليات منها الامتثال القانوني، والسياسة والتخطيط، والحوكمة، والعمليات، والتمويل، ومهمة ورؤية الشركة، والعلاقات المجتمعية. 

	Prior to joining Qatar Cool, Yasser was the General Manager and Director of South Hook LNG in the United Kingdom. He established the first liaison office for RasGas in Korea. He also held a position of Inlet Facilities Project Lead for the RasGas expansion phase, two projects, and was also seconded to ExxonMobil as a Project Execution Engineer in Houston, Texas.
	وقبل انضمامه إلى قطر كوول، شغل السيد ياسر الجيده منصب المدير العام لشركة ساوث هوك للغاز الطبيعي المسال في المملكة المتحدة، وقد أسس أول مكتب تنسيق لشركة راس غاز في كوريا. بالإضافة إلى ذلك، تولى إدارة المشاريع الخاصة بمرحلة توسيع شركة راس غاز وتم انتدابه لشغل منصب مدير تنفيذي للمشاريع في شركة إكسون موبايل في مدينة هيوستن، في تكساس. 

	Yasser is an active member of TAMUQ Deans Development Council, the International District Energy Association (IDEA), Euroheat and Power, Asia Pacific Urban Energy Association (APUEA), and Abdullah Bin Hamad Al-Attiyah International Foundation for Energy & Sustainable Development.
	السيد ياسر الجيده هو عضو ناشط في مجلس العميد للتطوير في جامعة تكساس أند أم – قطر TAMUQ ، والجمعية الدولية لطاقة المناطق (IDEA)، ويوروهيت آند باور، وجمعية آسيا والمحيط الهادىء للطاقة الحضرية، ومؤسسة عبدالله بن حمد العطية الدولية للطاقة والتنمية المستدامة. 


	During Yasser’s tenure he has transitioned the company by addressing overspending, inefficiencies both financially and operationally and led companywide policy shifting to develop robust controls, whist transforming the company’s culture. Yasser plays a critical role in achieving exponential growth for the organization locally and internationally by modernizing strategies, creating room to grow and improving systems.
	وخلال فترة عمله في قطر كوول، قام السيد  ياسر الجيده بتحقيق نقلة نوعية في الشركة من خلال معالجة المغالاة في الإنفاق، وعدم الكفاءة على الصعيدين المالي والتشغيلي، كما قاد عملية تغيير السياسة على مستوى الشركة بهدف وضع ضوابط قوية وتحويل ثقافة الشركة. ويؤدي السيد ياسر الجيده دوراً مهما في تحقيق نمو الشركة على الصعيدين المحلي والدولي من خلال تحديث الاستراتيجيات، وخلق فرص للنمو، وتطوير الأنظمة. 

	In addition to Yasser’s achievements in Qatar he has successfully worked on a range of worldwide projects on four continents in countries such as Qatar, Korea, Japan, France, Norway, USA, Italy, Singapore and the United Kingdom. 
	وبالإضافة إلى نجاحه في قطر، تسلّم السيد ياسر الجيده العديد من المشاريع العالمية في أربع قارات في دول مثل قطر، وكوريا، واليابان، وفرنسا، والنرويج، والولايات المتحدة الأمريكية، وإيطاليا، وسنغافورة، والمملكة المتحدة.

	Yasser is a holder of a Bachelor of Science in Electrical Engineering from the University of Missouri, United States, a certified Project Management Professional (PMP®) from Project Management Institute (PMI) and has an Executive MBA from HEC-Paris in Shanghai, China.
	[bookmark: _GoBack]يحمل السيد الجيده شهادة بكالوريوس في الهندسة الكهربائية من جامعة ميزوري في الولايات المتحدة الأمريكية، وشهادة في إدارة المشاريع(PMP®) من معهد إدارة المشاريع (PMI)، ماجستير في إدارة الأعمال التنفيذية من جامعة HEC- باريس في شانغهاي، الصين. 




